

No. 26457. Multilateral

EUROPEAN CHARTER OF LOCAL SELF-GOVERNMENT. STRASBOURG, 15 OCTOBER 1985 [*United Nations, Treaty Series, vol. 1525, I-26457.*]

DECLARATION

Malta

Deposit of instrument with the Secretary-General of the Council of Europe: 2 August 2010

Date of effect: 1 December 2010

Registration with the Secretariat of the United Nations: Council of Europe, 5 November 2010

N° 26457. Multilatéral

CHARTRE EUROPÉENNE DE L'AUTONOMIE LOCALE. STRASBOURG, 15 OCTOBRE 1985 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 1525, I-26457.*]

DÉCLARATION

Malte

Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général du Conseil de l'Europe : 2 août 2010

Date de prise d'effet : 1^{er} décembre 2010

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Conseil de l'Europe, 5 novembre 2010

[ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS]

In accordance with Article 12, paragraph 3, of the Charter, Malta declares that it has decided to accept Article 7, paragraph 2, and Article 9, paragraphs 4, 5 and 6, of the Charter.

Malta has been a signatory to the Charter since the introduction of local government in the country in 1993, having signed the Charter on 13 July 1993 and ratified it on 6 September 1993. Following the recent reform in the local councils legislation, and taking into account that Malta is already compliant with the above-mentioned four paragraphs, Malta would like to consider itself bound by them.

[TRANSLATION – TRADUCTION]¹

Conformément à l'article 12, paragraphe 3, de la Charte, Malte déclare qu'elle a décidé d'accepter l'article 7, paragraphe 2, et l'article 9, paragraphes 4, 5 et 6, de la Charte.

Malte a été signataire de la Charte depuis l'introduction de l'administration locale dans le pays en 1993, ayant signé la Charte le 13 juillet 1993 et l'ayant ratifiée le 6 septembre 1993. Suite à la récente réforme de la législation relative aux collectivités locales, et tenant compte du fait que Malte est déjà en conformité avec les quatre paragraphes sus-mentionnés, Malte souhaite se considérer liée par eux.

¹ Translation supplied by the Council of Europe – Traduction fournie par le Conseil de l'Europe.